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Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

Rady Powiatu Zgierskiego 

kadencji 2010-2014 
  

PROTOKÓŁ NR 46/14 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 17 czerwca 2014r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu   
 

(wspólne posiedzenie z Komisją Budżetowo-Finansową)  
 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji i lista gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu. 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o działalności Zarządu w zakresie oświaty.  

3. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013. 

4. Zaopiniowanie sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego za rok 2013. 

5. Ruch służbowy nauczycieli w placówkach oświatowych Powiatu Zgierskiego oraz koszty 

z tym związane. 

6. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XLIX sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji Zofia Ogórek otworzyła 46 posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek. 
 

Ad. 2 

Informacja o działalności Zarządu Powiatu Zgierskiego w zakresie oświaty stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 3 

Informacja o ruchu służbowym nauczycieli w placówkach oświatowych Powiatu Zgierskiego 

oraz kosztach z tym związanych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Starostwa Powiatowego w Zgierzu 

Jacek Brzeziński przedstawił informację. 

 

Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał, dlaczego w Zespole Szkół Ogólnokształcących  

im. Stanisława Staszica w Zgierzu nastąpiło tak drastyczne ograniczenie zatrudnienia. 

 

Naczelnik wyjaśnił, że obecnie sześć klas trzecich ukończyło edukację. Na poziomie klas 

drugich i pierwszych cztery klasy. Natomiast planuje się nabór tylko do trzech klas 

pierwszych. Co do czwartej trudno przewidzieć, ponieważ ostatecznie rozstrzygnięcie nastąpi 

na początku lipca. To nie jest sytuacja, która nastąpiła w tej chwili, wynika ona z tego,  

że ze względu na mniejszą liczbę gimnazjalistów od kilku lat nabór jest mniejszy. 
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Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał, czy zmniejszenie liczby uczniów będzie miało wpływ na 

koszty funkcjonowania szkoły. 

 

Naczelnik odpowiedział, że zmniejszą się z pewnością wydatki na wynagrodzenia, natomiast 

koszty stałe funkcjonowania placówki pozostaną takie same. Jednak w przeliczeniu na 

jednego ucznia biorąc pod uwagę zmniejszającą się ich  liczbę koszt wychodzi większy.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał, czy w obecnej sytuacji jest zamiar łączenia szkół. 

 

Naczelnik oznajmił, że jakby takie działania były podjęte to na pewno radni otrzymaliby 

projekty uchwały w tej sprawie.  

 

Ad. 4  

Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013 (materiał sesyjny). 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła sprawozdanie. 

 

Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie  

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie finansowe Powiatu Zgierskiego za rok 2013 (materiał sesyjny). 

 

Skarbnik Powiatu przedstawiła sprawozdanie. 

 

Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  

 

Ad. 6 

1. Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Zgierskiego za rok 

2013. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2014. 

 

Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie dotyczącym 

Komisji. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2014-2022. 

 

Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Ad. 7 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 45 posiedzenia. 

 

Ad. 8 

Spraw różnych nie podnoszono. 

 

Ad. 9 

Przewodnicząca Komisji dokonała zamknięcia 46 posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała           

       


